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LEES MEER

Inge Brocken naar het Vlaams parlement

Op 10 juni 2024, over deze onderwerpen: Bestuur, Verkiezingen

N-VA Beveren-Kruibeke-Zwijndrecht heeft opnieuw een
vertegenwoordiging in het Vlaams parlement. Inge Brocken (45)
haalde in totaal 5.064 voorkeurstemmen en is als eerste opvolger
nu al zeker van een zitje. N-VA zette een mooie score neer in Oost-
Vlaanderen en sleept maar liefst zes zetels in de …

LEES MEER

Toegangspoort van Kieldrecht.

Op 25 april 2024

Talrijke opkomst bij de opening van de nauwkeurige reconstructie van boothuis in Kieldrecht. Johan
Baetens van Natuurpunt Waasland, Bouwewijn Vlegels, en Filip Kegels huldigden het in. Aanvankelijk
wou met het boothuis renoveren met hulp van een grote groep vrijwilligers, maar bij de
afbraakwerken …

LEES VOOR
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LEES MEER

Gemeenteraad 14 november 2023

Op 17 november 2023, over deze onderwerpen: Bestuur

Een overzicht van de belangrijkste punten: Vrijwillige samenvoeging van de gemeenten Beveren,
Kruibeke en Zwijndrecht.Als laatste in de rij van de 3 gemeentes keurt ook de gemeenteraad van
Beveren de samenvoeging toe tussen Kruibeke,  Zwijndrecht & Beveren.  Hiermee lijkt dit een
historische …

LEES MEER

Gespreksavond met Jeroen Bergers - Jong N-VA

Op 16 oktober 2023, over deze onderwerpen: Jong N-VA

Op vrijdag de 13e hadden we het genoegen om te luisteren naar
een inspirerende lezing van Jeroen Bergers, de nationale voorzitter
van Jong N-VA.Zeker geen zwarte katten te bespeuren, maar wel
een trotse Vlaamse leeuw.Onderwerpen zoals "woke", de komende
verkiezingen, en de belangrijkste strijdpunten …

LEES MEER

888 Jaar Vrasene

Op 13 oktober 2023, over deze onderwerpen: Activiteiten

Optredens, een urban run met foodtruckfestival, een
winterhappening, twee boeken, een eigen bier… Het jaar 2024
belooft een onvergetelijk jaar te worden voor Vrasene.Volgend jaar
staat volledig in het teken van de 888ste verjaardag van
Vrasene.Het hele programma vind je terug op
www.vrasene888.be …
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LEES MEER

Toekomstvisie Doel

Op 13 oktober 2023

In Prosperpolder werd een intentieverklaring ondertekend om een
toekomstvisie uit te werken voor het onroerend erfgoed in de
omgeving van Doel.Lees het volledige krantenartikel hier.   …

IN DE PERS

LEES MEER

Overlijden Gislain Van Vossel

Op 13 oktober 2023

Ghislain Van Vossel stamde af uit een politieke familie en trad al
vroeg in de voetsporen van zijn vader. Hij stichtte eerst de afdeling
van de Volksunie op in Melsele. Daar was hij van 1971 tot eind
1976 schepen en twee jaar lang ook waarnemend
burgemeester.Na de fusie in 1977 was hij 18 jaar lang …

LEES MEER

Theo toert

Op 13 oktober 2023, over deze onderwerpen: Activiteiten

Op 4 oktober hebben140 geïnteresseerden een boeiende en
informatieve uiteenzetting bijgewoond van Theo Francken.Diverse
thema’s werden behandeld, waaronder defensie, veiligheid en
migratie.Tijdens de uiteenzetting werden belangrijke inzichten
gedeeld over de huidige situatie alsook de uitdagingen …

Pre Fusie Overleg

Op 13 oktober 2023
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LEES MEER

De besturen van N-VA Beveren, N-VA Kruibeke en N-VA
Zwijndrecht - Burcht met zaten elkaar aan de tafel. Er werd van de
gelegenheid gebruik gemaakt om elkaar beter te leren kennen,
informatie uit te wisselen rond verschillende thema’s,
gemeenschappelijke doelstellingen te bespreken en te
verkennen …

LEES MEER

Eedaflegging

Op 13 oktober 2023, over deze onderwerpen: Bestuur

Bestuursleden Hilde van Vossel en Ilse Van Laere zullen voortaan in
het Bijzonder Comité Sociale Dienst zetelen. Alvast veel succes
toegewenst   …

LEES MEER

Verslag inventarisatiefase fusie

Op 1 juli 2023

Tussen februari en mei van dit jaar gingen de medewerkers van de drie besturen onder leiding van de
externe transitiemanager (MONDEA) aan de slag om gelijkenissen en verschillen tussen de 3 lokale
besturen op te lijsten.  Ze deden dat rond specifieke thema’s als leefomgeving, dienstverlening, vrije …

LEES MEER

Eedaflegging Debby Vlaminck

Op 1 juni 2023

Op dinsdag 30 mei heeft Debbie Vlaeminck de eed afgelegd als
gemeenteraadslid van de gemeente Beveren. Ze komt in de raad in
opvolging van Jens De Wael die wegens een onverenigbaarheid
ontslag nam. Debbie zetelt sinds begin deze legislatuur in het
Bijzonder Comité Sociale Dienst (BCSD) waarin haar …
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Diftarsysteem in Beveren
In 2021 werden in Kruibeke de restafvalzakken vervangen door een container. Het was de 
eerste gemeente van het werkingsgebied van Ibogem waar het di� arsysteem werd ingevoerd. 
In 2022 volgen ook Zwijndrecht en Beveren.

Uit studies en praktijkervaring van andere 
afvalintercommunales blijkt dat het restafval-
cijfer per inwoner daalt wanneer het restafval 
wordt ingezameld met containers die gewogen 
worden bij het ledigen. Wie minder afval op 
straat zet, betaalt minder. Bovendien hanteren 
we hier het eerlijke  principe van ‘de vervuiler 
betaalt’.

De containers zijn bovendien een propere 
oplossing om het restafval te verzamelen. We 
beseffen dat niet iedereen een even grote hoe-
veelheid restafval geeft. Daarom worden er drie 
modellen aangeboden: een compact model van 
40 liter, een tussenmodel van 120 liter en een 
grote versie van 240 liter.

In Beveren zal diftar stapsgewijs worden uitge-
rold, per deelgemeente. Kallo krijgt de primeur, 
gevolgd door Doel, Kieldrecht, Verrebroek, 

Vrasene en Haasdonk. Na de zomer eindigen 
we tenslotte met Melsele en Beveren. We zijn 
ervan overtuigd dat deze nieuwe manier van 
werken een positief verhaal is, waarbij we 
gebruiksgemak en goed afvalbeheer met elkaar 
combineren. 

Beste inwoner

2021 is ten einde. Net als 
vorig jaar dwaalde het 
coronaspook over alles en 
iedereen. De situatie is op-
nieuw kritiek en verscherpte 
maatregelen zijn onvermij-
delijk. Het is allesbehalve 
makkelijk, maar hou de 
moed erin. Samen krijgen 
we dat verdraaide virus 
klein en zullen we stap voor 
stap onze vrijheid terug-
winnen.

Dit moment is ook politiek 
belangrijk. We staan exact 
halverwege de legislatuur. 
Na drie jaar besturen 
kunnen we al terugkijken op 
heel wat mooie realisaties 
binnen onze gemeente. 
Er liggen echter nog veel 
uitdagingen voor ons. De 
komende drie jaar zullen we 
standvastig verder werken 
aan de verwezenlijking van 
ons bestuursakkoord. We 
blijven, met onze beloftes 
in het achterhoofd, verder 
bouwen aan onze gemeente.

Een aantal initiatieven lichten 
we graag toe in dit blad. Ik 
wens u veel leesplezier!

Jens De Wael
Voorzitter

Grote Geule: renovatie 
boothuisje en wandelpad
Het boothuisje aan de Grote Geule in Kield-
recht wordt heropgebouwd. Natuurpunt is 
al een aantal maanden vragende partij naar 
partners om deze unieke plaats opnieuw in te 
richten en het boothuis een nieuwe functie te 
geven. Het college en nog enkele partners gaan 
nu financieel participeren in het project. De 
toegangspoort naar Kieldrecht zal voortaan 
nog unieker worden. 

Bovendien staat er ook een wandelpad rond en 
langs de Grote Geule op het programma. 
Beginnen doen we met de zuidkant. Er wordt 
nog onderzocht of we overal op het traject 
kunnen passeren.

Het was lang afwachten om deze plannen te 
realiseren, maar het startschot is nu eindelijk 
gegeven. Opnieuw een 
knappe investering in onze 
polderdorpen.

Filip Kegels
Schepen van Groen- en 

Natuurontwikkeling

Er worden drie modellen aangeboden: containers 
van 40, 120 en 240 liter.

Beveren
N-VA Beveren www.n-va.be/beveren beveren@n-va.be
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Raadslid in de kijker: Roger Heirwegh
Dag Roger, waarom woon je graag in Beveren?
“Hoewel Beveren inmiddels is uitgegroeid tot een gemeente 
van bijna 50.000 inwoners, blijft de gemoedelijkheid en klein-
schaligheid van de vroegere dorpen toch nog grotendeels be-
waard. Het verenigingsleven bloeit volop dankzij de honderden 
Beverse verenigingen. Dat bevordert de vlotte en menselijke 
contacten. De talrijke culturele-, sportieve-, jeugd-, en sociale 
voorzieningen waarover onze burgers beschikken, zowel in de 
centrumgemeente als in de diverse deelgemeenten, zijn daarbij 
een belangrijk pluspunt.”

“De haven en industrie evenals heel wat goedwerkende kmo’s 
op ons grondgebied bieden heel veel tewerkstellingsmogelijk-
heden. Dat betekent alleszins een duidelijke meerwaarde, zeker 
voor onze jeugd. Die combinatie van het landelijke, menselijke, 
warme Beveren, een troef op vlak van welzijn, met het meer 
verstedelijkte en economische Beveren, maken van onze 
gemeente een fantastische plek om te wonen.”

Welke thema’s volg je als raadslid voornamelijk op?
“Lang voor ik mandataris werd, behoorden cultuur en erfgoed 
al tot mijn interesses. Daarom blijf ik beide thema’s sindsdien 
graag opvolgen. Een ander boeiend domein is ongetwijfeld de 
zorg voor ons leefmilieu. Als gewezen voorzitter en nog steeds 
bestuurslid van de afvalintercommunale Ibogem, ben ik blij 
dat ik daadwerkelijk een steentje kan bijdragen aan het beleid.”
“Andere beleidsterreinen die mijn speciale aandacht genie-
ten zijn mobiliteit, veiligheid en sociale zaken. Een goede en 
betaalbare huisvesting aanbieden blijft een absolute noodzaak. 
Gelukkig zet het gemeentelijk beleid, met Boudewijn Vlegels 
als betrokken schepen, daar heel sterk op in.”

Wat vind je de belangrijkste focus voor het beleid?
“De senioren, die ruim een derde van de Beverse bevolking 
uitmaken, hebben uiteraard specifieke vragen en noden. 
Vermits ik zelf tot die groep behoor, kan ik die heel goed aan-
voelen en begrijpen. Daarom heb ik vijf jaar geleden, samen 
met enkele leeftijdsgenoten binnen de partij, de seniorengroep 
‘Vlaamse Senioren Inspraak Beveren’ opgericht. Daarmee 
willen we inspraak geven aan- en spreekbuis zijn van onze 
senioren. Meerdere van onze aandachtspunten zijn terug te 
vinden in het bestuursakkoord.”

“Bovendien moeten we ook aandacht besteden aan de kleine, 
maar voor de burgers vaak onaangename ongemakken, zoals 
bijvoorbeeld een defecte straatlamp, losliggende straatstenen, 
putten in het wegdek enzovoort. Het gemeentelijk meldpunt 
biedt een belangrijk hulpmiddel om die hinder zo vlug mogelijk 
te verhelpen. Een efficiënte en snelle dienstverlening aan onze 
burgers blijft voor mij een topprioriteit.”

Word lid!
Kriebelt het bij u om mee te denken over het Beveren van de 
toekomst? Heeft u een groot hart voor Vlaanderen en loopt u over 
van goede ideeën? Aarzel dan niet om contact op te nemen met 
onze afdeling via onze website, sociale media of e-mail! 

Hoe lid worden? 

Heel eenvoudig! Surf naar www.n-va.be en klik op “Word lid”.

U steunt hiermee onze partij voor slechts € 12,50 / jaar. 

Neem eens een kijkje op onze website: www.n-va.be/beveren

beveren@n-va.be

2



Park Kallo
Het dorpspark van Kallo krijgt binnenkort een fikse renovatie. 
Vooral de paden en de toegankelijkheid van het park zullen aangepakt 
worden. Bovendien staat er ook een opfrissing van de beplanting op 
de agenda. Samen met ons groenmasterplan Kallo is dat een perfecte 
combinatie.

“De inspanningen die we de afgelopen jaren hebben geleverd, 
maken van Kallo een leefbaar en groen dorp waar het aan-
genaam wonen en vertoeven is”, aldus schepen Kegels.

Filip Kegels
Schepen van Groen- en Natuurontwikkeling

Bedankt, Inge!
Drie jaar geleden startte Inge Brocken als schepen voor de N-VA. Zoals afgesproken bij het begin 
van de legislatuur, zou ze na drie jaar het stokje doorgeven aan onze coalitiepartner. Met opgeheven 
hoofd en heel wat verwezenlijkingen achter haar naam, vervolgt Inge haar politieke carrière als 
gemeenteraadslid voor onze partij.

Namens N-VA Beveren willen we haar bedanken voor haar inzet en toewijding als schepen.

Halfweg onderweg met de provincie
Na de provincieraadsverkiezingen van 2018 nam de N-VA voor het eerst bestuurs-
verantwoordelijkheid op in de deputatie van Oost-Vlaanderen. Inmiddels hebben 
we drie jaar achter de kiezen en nog evenveel jaren voor de boeg. Tijd voor een 
tussentijdse evaluatie.

Eerste gedeputeerde Kurt Moens: “Een 
deugdelijk bestuur aan een aanvaardbare 
prijs, dat is het beproefde N-VA-recept. 
Met de deputatie kozen we er daarom 
bij de start van de legislatuur voor om 
de provinciebelastingen voor gezinnen 
en bedrijven met respectievelijk 15 en 10 
procent te laten dalen. Tóch blijven we 
ondertussen ook volop investeren in onze 
provincie. We zitten wat dat betreft prima 
op koers.” Meer zelfs. Dankzij een efficiënt 
bestuur en een correcte budgettering kan 
het provinciebestuur zelfs een stuk meer 
investeren dan oorspronkelijk gepland.

Investeren in recreatie en erfgoed
Gedeputeerde An Vervliet: “Ik ben erg blij 
dat we onze recreatiedomeinen nog eens 
een extra boost van tien miljoen euro kun-
nen geven, bovenop de ruim 36 miljoen 
die al voorzien was. Onze domeinen zijn 
bij uitstek dé plek waar élke Oost-Vla-
ming terecht kan voor ontspanning in 

het groen, dichtbij huis. Maar ook in ons 
erfgoed – tenslotte een van de pijlers van 
onze identiteit – blijven we investeren met 
bijkomende middelen voor onze erfgoed-
sites en het molencentrum.”

Bos- en natuurgebieden uitbreiden
Kurt Moens: “Als provinciebestuur hebben 
we onszelf de stevige ambitie opgelegd om 
de provinciale bos- en natuurgebieden 
met tien procent uit te breiden. Halfweg 
hebben we ook effectief al de helft van die 
ambitie gerealiseerd met de aankoop en 
aanleg van heel wat percelen doorheen de 
provincie. We steken de komende jaren 
ook daar een tandje bij met een half 
miljoen extra middelen.”

An Vervliet: “Het is al bij al maar een kleine 
greep uit de vele projecten en investeringen 
waar we mee bezig zijn. Dat we daarin 
slagen mét lagere belastingen én zonder 
extra schulden aan te gaan, daar mogen 

we echt wel trots op zijn. Maar het werk 
is natuurlijk nog niet af. Ook de komende 
drie jaar blijven we hard werken om onze 
N-VA-stempel op het Oost-Vlaamse 
provinciebestuur te drukken.”

www.n-va.be/beveren 
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.



Beste inwoner

Sinds maart mag ik me tot 
u richten als voorzitter van 
onze lokale N-VA-afdeling. 
Ik vorm met ondervoorzitter 
Inge Brocken een vrouwelijke 
tandem die voor u klaarstaat. 
Onze leden verkozen ook 
een breed en enthousiast 
team van bestuursleden. We 
werken samen als een hechte 
ploeg om ons programma 
verder uit te voeren, zoals u 
dat van ons gewoon bent. 
Met gezond boerenverstand 
gaan we de komende uit-
dagingen aan.

Onze krachtlijnen zijn onder 
meer de ontwikkeling van 
onze lokale economie en het 
cultuur- en kunstenbeleid. 
Ook sociale thema’s liggen 
ons nauw aan het hart. 
Onlangs organiseerden we 
een informatieavond met 
getuigenissen over (jong)
dementie. Dat is een thema 
dat veel teweegbrengt en 
waarover we blijven in gesprek 
gaan.

Wij wensen u alvast een 
mooie zomer.

Veel leesplezier!

Els Verheyen
Afdelingsvoorzitter

Geniet van de zomer!

Napoleon inspiratiebron 
voor nieuwe brasserie in 
Fort Liefkenshoek
Dankzij hun managementskills, hun visie en 
vooral hun enthousiasme hebben de nieuwe 
uitbaters van de brasserie in Fort Lie� ens-
hoek de concessie in de wacht gesleept. Boven-
dien laten ze zich professioneel omringen om 
van de brasserie een succes te maken. 

Schepen van Lokale Economie Filip Kegels: 
“Ik heb er het volste vertrouwen in dat – nu 
de coronacrisis achter de rug is – havenarbeiders 
en -bezoeker opnieuw vlot hun weg naar de 
brasserie zullen vinden.” De inspiratie voor 
het interieur hebben de nieuwe uitbaters 
gehaald bij de geschiedenis van het fort. 
Napoleon hield van gezellig en eenvoudig 
tafelen. Hij is te vinden op de menukaart 
in de vorm van heel wat klassiekers uit de 
keuken en de huiswijn is Corsicaans. Het 
befaamde streekbier BONàPART vloeit er 
opnieuw uit de tapkraan.

Schepen Filip Kegels: “Het fort is gebouwd 
met aandacht voor extra veiligheidsvoor-
zieningen. Een gesloten luchtcircuit met 
koolstoffilter zorgt ervoor dat het Fort ook 

kan dienen als evacuatiepunt bij calamiteiten 
in een van de vele chemische bedrijven in de 
buurt.” In een volgende fase worden nog een 
nieuwe parking en een tweede brug over de 
omwalling van het fort aangelegd.

Groenprojecten in Beveren vallen opnieuw in de prijzen 
De Vlaamse Vereniging voor Openbaar Groen (VVOG) wil het maatschappelijk belang van 
openbaar groen in de kijker zetten. Onze stad won de Groenaannemer-Award. Dat is een prijs 
voor de aanleg van de bloemen en planten aan het nieuwe gemeentehuis door een professionele 
groenaannemer.

Schepen Filip Kegels: “Ook de vergroening van de parking, de inrit naar het Gravenplein en de 
planten op het hekwerk van de politie vielen in de smaak. In samenwerking met de groendienst 
van Beveren is er een beplantingsplan opgemaakt zodat er heel het jaar door kleur in het straat-
beeld is.” Beveren viel in de prijzen in verschillende categorieën. “We hebben voor de negende 
keer op rij prijzen weggekaapt. Naast goud in de categorie ‘Groene gemeente’ scoren ook onze 
bijenvriendelijke initiatieven opnieuw drie sterren”, zegt schepen Kegels.

Het fort is naast een bijzonder 
boeiend bezoekerscentrum en 
een toeristische hotspot, ook een 
unieke plaats waar historisch 
erfgoed samensmelt met het 
decor van de wereldhaven.”

Filip Kegels
Schepen

Beveren
www.n-va.be/beverenbeveren@n-va.be N-VA Beveren
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Een hart voor sociale huisvesting
De Gewestelijke Maatschappij voor Huisvesting (GMH) verhuurt sociale woningen in Beveren, Kruibeke, Sint-Niklaas en Temse. 
Daarnaast bouwt de GMH sociale koopwoningen in Beveren en Kruibeke. In 2022 bestaat de maatschappij honderd jaar.

De GMH wil duurzaam, kwaliteitsvol en betaalbaar wonen realiseren voor mensen met een bescheiden inkomen. De N-VA onder-
schrijft die doelstelling en draagt de maatschappij een warm hart toe. We zijn in de raad van bestuur van de GMH vertegenwoordigd 
door drie bestuursleden: Davy De Belie, Evelyn Moortgat (directielid) en Johan Smet (directielid en gemeenteraadslid). Zij houden 
de vinger aan de pols. Beschikbaarheid, kwaliteit en betaalbaarheid van woningen zijn de sleutelwoorden. Sociaal beleid, financiële 
leefbaarheid en klantgerichtheid zijn een must.

Enkele cijfers
In onze gemeente is schepen 
Boudewijn Vlegels bevoegd voor 
het woonbeleid. Het patrimonium 
bestaat uit 2.048 woongelegenheden, 
waarvan 46 procent appartementen. 
1.319 van de woningen bevinden zich 
op het grondgebied van Beveren. Er 
staan 2.300 kandidaat-huurders op 
de wachtlijst. Die kunnen we alleen 
helpen door nieuwbouw en door 
leegstand te vermijden. Op dit 
moment werken we aan de realisatie 
van 238 nieuwe sociale huur-
woningen waaronder 81 appartemen-
ten in het Viergemeet en 23 in Melsele 
(Sabot).

De UitPAS
Vorig jaar lanceerden de gemeenten Beveren en Zwijndrecht 
samen de UiTPAS. Die pas moet de inwoners stimuleren om 
meer deel te nemen aan cultuur-, sport- en vrijetijdsactiviteiten.

De UiTPAS is een spaar- en voordelenkaart. U kan punten sparen 
door deel te nemen aan UiTPAS-activiteiten. De gespaarde 
UiT-punten kan u inruilen voor een korting, een cadeau, een 
gadget, … De UiTPAS vervangt de vrijetijdspas en de Z-pas. 
Mensen die het financieel moeilijk hebben, kunnen een UiTPAS 
met kansentarief aanvragen. Die geeft hen een korting van tachtig 
procent op het UiTPAS-vrijetijdsaanbod én ziet er hetzelfde uit 
als de standaard UiTPAS. 

Onze vertegenwoordigers in de raad van bestuur van de GMH: Davy, Eveline en Johan.

Met de UiTPAS willen we mensen stimuleren om vaker deel 
te nemen aan cultuur-, sport- en vrijetijdsactiviteiten.”

Ingeborg De Meulemeester
Schepen

beveren@n-va.be

2



Laatste uitbreiding van de 
haven op Linkeroever
Omdat er in de compromistekst van de Vlaamse Overheid 
voldoende waarborgen zitten rond de uitbreiding van de 
haven op Linkeroever en de daaraan gekoppelde afspraken 
voor de omgeving en voor Doel in het bijzonder, hebben we 
die ondertekend. De tekst kwam tot stand kwam onder impuls 
van N-VA-minister Matthias Diependaele.

Er is een akkoord tussen Vlaanderen, de gemeente, de haven en 
een aantal actiegroepen over een heel aantal punten. De N-VA 
was al langer vragende partij. We zijn verheugd u die te kunnen 
opsommen.

•  Er komt een nieuwe verbinding tussen de N70 (Doornpark) 
en de expresweg E49. Die ontlast niet alleen de N70, maar ook 
de weg Sint-Niklaas–Kieldrecht (N451). Dat is een goede zaak 
voor de poldergemeenten, in het bijzonder voor Vrasene. De 
N451 wordt terug een verbindingsweg tussen dorpen en is niet 
langer een aanvoerweg voor de haven.

•  Doel en de polder zullen via de Schelde door de waterbus 
ontsloten worden. Dat kan eventueel in combinatie met een 
overzetdienst naar Lillo.

•  Minister Diependaele keurde enkele belangrijke subsidies voor 
erfgoed in Doel goed.

•  Een stevige buffering van de haven wordt gecombineerd met 
wandel-, fiets- en mountainbiketrajecten.

•  Er is een akkoord met de landbouwers rond natuurontwikke-
ling.

Duurzame opbouw van Doel
Het akkoord houdt in dat ook de actiegroepen akkoord gaan 
met de havenuitbreiding en hun verzet staken. We gaan voor een 
duurzame opbouw van Doel. Dat moet op een realistische ma-

nier gebeuren. We willen geen tweede Bokrijk zijn, en we nemen 
afstand van het doe-het-zelfamateurisme, van de zelfbediening 
en van de stilstand die sommigen in het verleden goed uitkwam.

Bezoekers aantrekken
We willen andere bezoekers aantrekken en van Doel – en de 
poldergemeenten in het algemeen – een aangename omgeving 
maken voor wie er leeft en voor wie houdt van zachte recreatie. 
Doel heeft volgens ons belangrijke recreatieve en toeristische 
troeven. In functie daarvan én voor wat betreft sociale controle, 
moet er beperkte bewoning mogelijk zijn. Doel is en blijft de 
plaats bij uitstek om de Schelde te ‘beleven’.

Onze invloed en toekomst versterken door fusie
Het is zo goed als zeker dat de nieuwe Vlaamse Regering in 2024 fusies tussen gemeenten zal verplichten. Nederland hee�  die 
noodzakelijke operatie al langer doorgevoerd. De reden ligt voor de hand: gemeenten moeten enorm veel taken vervullen en 
voor kleinere gemeenten is dat moeilijk haalbaar.

Besturen is vooruitkijken en vraagt langetermijndenken. Als stad is Beveren groot genoeg. Maar we moeten rekening houden met de 
haven op ons grondgebied. Gezien onze bijzondere ligging en de daaruit volgende belangen zou niets ondernemen getuigen van een 
gebrek aan verantwoordelijkheid. Een fusie met Kruibeke – en liefst ook met Zwijndrecht – zorgt ervoor dat we een sterke gemeente 
vormen tussen de grootsteden Antwerpen en Sint-Niklaas. 

Krachtige gemeente
We willen een krachtige gemeente zijn die in staat is om al haar belangen in de haven op linkeroever veilig te stellen. Kruibeke is 
bereid om de stap te zetten. Een fusie creëert zowel voor ons als voor Kruibeke een meerwaarde op het vlak van efficiëntie, bestuurs-
kracht, ruimtelijke mogelijkheden, enzovoort. In Zwijndrecht staan verschillende partijen open voor die gesprekken maar Groen 
heeft er (voorlopig?) geen oren naar.

We garanderen u dat we de discussie over een fusie in alle openheid en transparantie zullen voeren.

Doel heeft belangrijke 
recreatieve en 
toeristische troeven. 
Die moeten we in 
de verf zetten.”

Boudewijn Vlegels
Schepen Ruimtelijke Ordening 
en Linkeroever

www.n-va.be/beveren
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Anneleen Van Bossuyt
Kamerlid

Mathias Diependaele
Vlaams minister van Financiën 
en Begroting

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022



Terug naar de steentijd
De Maatschappij Linker Schelde Oever (MLSO) won De Wase Erfgoedprijs (WEP) 
2022 met het project ‘BAKEN’.

De WEP is een organisatie van Erfpunt 
en de Wase Erfgoedcel. Dit jaar stond 
de WEP in het teken van onroerend 
erfgoed. Op de site in Verrebroek vond 
een team van archeologen de grootste 
steentijdsite van Vlaanderen. De site 
stamt uit de periode 9.500 tot 5.300 
voor Christus. Vandaag is er niets meer 
van te zien. 

Het project van MLSO maakt dat wat 
nu onzichtbaar is weer zichtbaar wordt. 
Zij ontwikkelden een podcast over het 
project en BAKEN, een monumentaal 
kunstwerk in een groenpark in de 
haven. Het kunstwerk is een verwijzing 
naar de vuurstenen werktuigen die de 
archeologen vonden. Een goed uitge-
bouwde publiekswerking maakt uw 
bezoek de moeite waard. Gemeenteraadslid Johan Smet is voorzitter van 

Erfpunt. Hij overhandigt de WEP aan schepen 
Boudewijn Vlegels. Hij is voorzitter van MLSO. 

Zintuigentuin Hof ter Saksen
Een belevingsplek
Schepen van Groen- en Natuurontwikkeling Filip Kegels vertelt: “Er werd de voorbije 
maanden hard gewerkt op Hof ter Saksen. Ons eigen personeel toverde de binnenkoer 
van het hoevegebouw om tot Zintuigentuin. We willen de binnenkoer maximaal 
benutten voor projectwerking met wisselende thema’s.” 

Fantastische plek
De binnenkoer werd heraangelegd en toegankelijk gemaakt voor rolstoelgebruikers en 
kinderwagens. Met aandacht voor het behoud van de erfgoedwaarde 
en authenticiteit. U wandelt individueel of onder begeleiding van een 
natuurgids door heel het park via een nieuw Zintuigenleerpad. Hof 
ter Saksen is een fantastische plek om te bezoeken. “In de Zintuigen-
tuin herontdek je smaken, kleuren, de kracht van de plantengeuren en 
de geluiden van de natuur”, vertelt schepen Filip Kegels.

Beste inwoner

De kogel is door de kerk. 
De gemeenteraden van Kruibeke, 
Beveren en Zwijndrecht namen een 
principiële beslissing in verband met 
het fusiedossier. Dat wil zeggen: er 
is nog geen beslissing tot fusie maar 
er is een besluit om er een voorberei-
dende studie over te maken. 

De algemeen directeurs brengen alle 
verschillen tussen de gemeenten in 
kaart en sommen op wat er moet 
gebeuren indien er gefusioneerd 
wordt.

Einde juni zal die studie klaar zijn. 
Pas dan wordt de knoop defi nitief 
doorgehakt. 

Ondertussen werken wij verder aan 
onze taken in Beveren. Graag neem 
ik u mee langs een reeks evene-
menten die ons bestuur, Vlaamse 
Senioren Inspraak Beveren (VSIB) en 
Jong N-VA Beveren organiseerden. 

Veel leesplezier!

Els Verheyen
Voorzitter N-VA 

Beveren

beveren@n-va.be

www.n-va.be/beveren

N-VA Beveren

Volg ons op sociale media 
en blijf op de hoogte van 

onze activiteiten!

Beveren
www.n-va.be/beverenbeveren@n-va.be N-VA Beveren
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Schepen Boudewijn Vlegels: 

“We breiden het park verder uit 
met deze mooie groene zone.” 

Parkgebied Cortewalle: 

opnieuw een groene long in Beveren
Van ambitie naar realisatie
Het is onze ambitie om te zorgen voor extra groene longen in de verstedelijkte kern. We formuleerden dat ook in ons ver-
kiezingsprogramma van 2018. Naast het signaalgebied aan de Meersenvallei in Melsele zetten we nu een volgende stap. 

Regenwater opvangen
Dankzij een grondenruil krijgt de gemeente zes hectaren grond aan het huidige park van Cortewalle, ten zuiden van de 
N70 richting Melsele. De gronden waren reeds ingekleurd als parkgebied. De verwerving laat ons toe om op korte termijn 
invulling te geven aan het gebied. De gronden dienen voor de opvang van regenwater en ze zullen ook bebost worden.

Vernieuwd OC Ermenrike heropent de deuren
Het vernieuwde OC Ermenrike in Kieldrecht werd op vrijdag 28 oktober o�  cieel heropend. 

Gebouw met geschiedenis
OC Ermenrike werd 22 jaar geleden al een keer ingehuldigd als 
nieuw gebouw. Dat gebeurde onder bevoegdheid van toenmalig 
schepen van Cultuur Roger Heirwegh. Het gebouw was toen 
al een pleisterplaats voor heel wat culturele verenigingen. Met 
60.000 bezoekers per jaar was het uitgegroeid tot een lokale 
cultuurtempel. 

Klaarmaken voor de toekomst
Het oude gebouw was in heel slechte staat en de nood aan 
uitbreiding groot. Het verhaal van die verbouwingen startte in 
2016. De toenmalige schepen van Cultuur Johan Smet begon 
eraan met volle goesting.

Een moeilijke start
Alle verenigingen kregen eerst ruim de tijd om hun noden en 
wensen duidelijk te maken. De gemeente stelde een ontwerper 
aan maar die kwam, ook na lang wachten, niet tot een ontwerp. 
Hij werd bedankt voor onbewezen diensten. Zo ging er heel wat 
kostbare tijd verloren.

In rechte lijn vooruit
In 2019 stelde de huidige schepen van Cultuur Ingeborg De 
Meulemeester de architecte van de gemeente aan om een ont-
werp op te maken. Zo trok zij de verbouwingen weer op gang. 

Na het bouwverlof van 2021 gingen de werken van start.

Met resultaat
Het resultaat mag er zijn. De foyer is vernieuwd en uitgebreid. Er is 
een nieuwe leskeuken. Ook het sanitair, de verwarmingsinstallatie, 
het onthaal en de vestiaire zijn nieuw. De bergruimtes werden 
vergroot en de buitenkant werd opgesmukt. 
OC Ermenrike werd een pareltje in het centrum van Kieldrecht. 
Gaat u er een kijkje nemen? 

Verkiezing Jong N-VA Beveren
Afgelopen maand verkozen we een nieuw bestuur voor onze 
jongerenafdeling. Onze jongeren legden eerst een traject af 
vooraleer de afdeling kon opstarten. Jong N-VA Beveren staat 
nu weer op de kaart en hee�  veel werk voor de boeg. Het 
bestuur is unaniem verkozen. 

Caro Stuer neemt de fakkel over van de voorzitter. Zij startte 
haar eerste vergadering met een gepaste slogan: “Om vooruit te 
geraken moet je af en toe even stilstaan.”

Nikolas Sels zal de rol van secretaris op zich nemen. Hij is een 
duizendpoot met een opmerkelijke ingesteldheid: “Om goed 
werk te leveren heb je twee zaken nodig, namelijk een goed plan 
en net iets te weinig tijd.” 

Matthias Maes neemt de functie van penningmeester op. 
Zo zet hij een stap in de richting van wat voor hem belangrijk is: 
een vlot, mooi en veilig Beveren. 

Jonas Van Lyssebettens is een gekend gezicht. Hij is een 
gedreven kerel die vertrouwd is met jongerenwerkingen. 

Nathan De Clerck kent u vooral vanop een podium, maar hij 
heeft daarnaast veel andere talenten. Met zijn frisse ideeën zorgt 
hij voor heel wat verrassingen.

“Als voorzitter van N-VA Beveren steun ik onze jongerenafde-
ling”, zegt Els Verheyen. “Zij zijn onze toekomst. Met deze afde-
ling bouwen we een sterke kern uit van mensen die een opstap 
willen maken naar de lokale politiek. Hun rol vandaag is niet 
te onderschatten. Jong N-VA Beveren zal de stem van de jeugd 
vertolken naar het beleid.” 

VSIB infomiddag energie

Schenking duofi ets WZC (werelddementiedag)

Protest sluiting Doel 3

Jaarlijkse barbecue

Met veel overgave en inzet slaagden onze mandatarissen erin 
om het prachtige cultuurproject in zijn waarde te herstellen. 

Op de foto (van links naar rechts): bestuurslid Jonas Van 
Lyssebettens, voorzitter N-VA Beveren Els Verheyen, secretaris 
Nikolas Sels, voorzitter Caro Stuer, penningmeester Matthias 
Maes, bestuurslid Nathan De Clerck

www.n-va.be/beverenbeveren@n-va.be
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.

niet wil werken

uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe

blijven steken op een non-akkoord

jarenlang 

daarvoor beloond. 

€€€€€€€€€
€
€€€€

€€€€€

€€€€€€€€€

€€€€

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.



Bibliotheek in parochiekerk
Het huidige bibliotheekfi liaal is nu nog ondergebracht in het oude gemeentehuis van 
Kallo. Dat wordt op termijn verkocht. We vonden een oplossing voor de bibliotheek 
in de parochiekerk. 

Beperkt budget
“Met een vrij beperkt budget richten we twee delen van de zijbeuken in”, legt schepen 
Ingeborg De Meulemeester uit. “De aannemer gebruikt de aanwezige bogen. Daarin 
plaatst hij een houten kader met doorzichtige platen. Zo behouden we in het hele kerk-
gebouw natuurlijk daglicht. Nadien brengt hij kleuraccenten aan, naar analogie met de 
glasramen in de buitengevel.”

Nevenbestemming
Het kerkportaal was in het verleden al voorzien van een glazen wand. Voor eucharis-
tievieringen kan men de middenbeuk dus volledig afsluiten. “Ook na de verbouwing 
vinden begrafenissen en huwelijken plaats in de kerk”, benadrukt de schepen. “Het gaat 
om een nevenbestemming. De kerk moet niet ontwijd worden. De werken zijn niet in-
grijpend. Een beuk wordt ingericht als bibliotheek met gezellige zit- en leeshoeken. De 
andere beuk heeft een kleine vergaderruimte die verenigingen kunnen gebruiken. Daar 
is ook het sanitaire blok voorzien en de uitleenbalie. We gebruiken niet de volledige 
zijbeuken maar slechts een gedeelte. Zo blijft er meer dan voldoende plaats over voor 
kerkelijke plechtigheden.”

Inspirerend voor andere kerken
De schepen hoopt dat het project andere kerkfabrieken inspireert. “De kerk van Kallo 
is de allereerste kerk die een nevenbestemming krijgt. Ideeën voor nevenbestemmin-
gen zijn er voldoende, vooral op vlak van cultuur. Het is vooral een kwestie van goede 
afspraken te maken. Hopelijk is de kerk van Kallo de aanzet voor nog meer van die 
projecten”, besluit ze.

Ingeborg De Meulemeester, 
schepen van Cultuur 

Beste inwoner

Tijdens de eindejaarsperiode staan 
we even stil bij het voorbije jaar. 

Beveren groeit en ontwikkelt zich. 
We zetten het pad voor de toekomst 
verder uit met goede concepten. We 
nemen altijd een oprecht en duidelijk 
onderbouwd standpunt in als we 
met u in dialoog gaan. 

Daarnaast is het nu de tijd van het 
jaar om met familie en vrienden te 
genieten van de feestdagen.
Om samen een bezoek te brengen 
aan een van de gezellige kerstmark-
ten in onze deelgemeenten, of uw 
schaatstalent van onder het stof te 
halen. 

Ik wens u een prettig eindejaar en 
een gezond en voorspoedig 2023.

Veel leesplezier

Els Verheyen
Voorzitter N-VA 
Beveren

beveren@n-va.be

www.n-va.be/beveren

N-VA Beveren

Volg ons op sociale media 
en blijf op de hoogte van 

onze activiteiten!

Beveren
www.n-va.be/beverenbeveren@n-va.be N-VA Beveren
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Nocturne: een sfeervolle herdenking.
De groendienst organiseerde aan de vooravond van Allerheiligen een nocturne ter nagedachtenis van de overledenen. 

Sereen en sfeervol
Plaatselijke verenigingen voorzagen drankjes. Muzikale on-
dersteuning, poëzie en koormuziek zorgden voor een vredige 
en ontroerende sfeer. “Tijdens de herdenking hielden we de 
sfeer sereen en bewaarden we de stilte. Deelnemers konden een 
papieren lantaarn met een kaarsje kopen om op de grafzerken te 
plaatsen”, vertelt schepen Filip Kegels.

Deel van het leven
Begraafplaatsen maken deel uit van ons leven. De stilteplekken 
zijn een plek om troost te zoeken. U kunt er even stilstaan om 
het verlies van een dierbare te verwerken. “Ik wil op een gepaste 
manier ontmoetingsplekken maken van onze begraafplaatsen. 
In de toekomst zal elke begraafplaats een begraafpark worden. 
We schroeven de verharding terug en maken groene plekken 
van begraafplaatsen”, vertelt Filip Kegels. 

Filip Kegels, schepen van Groen- en 
Natuurontwikkeling

Een groene long
De gemeente Beveren engageert zich om het gebied tussen de Meer-
senweg, de Gaverlandstraat en de Meersenbeek te herbestemmen. 
Zo creëert ze een extra groene long tussen Melsele en Beveren.

Groen engagement 
Het gebied is nu ingekleurd als woonuitbreidingsgebied. Het kan dus 
ontwikkeld en bebouwd worden. Het gemeentebestuur hield in het 
verleden de verkavelingspogingen tegen. Daar komt in de toekomst 
geen verandering in. Het bestuur engageerde zich in het bestuursak-
koord om een groene invulling te geven aan die acht hectaren. 

Herbestemmen
“Het gebied moet eerst een herbestemming krijgen als groenzone. Dan 
moeten we de gronden verwerven. Dat laatste brengt natuurlijk een 
grote kostprijs met zich mee. Toch is dat belangrijk voor de verdere 
ontwikkeling met groenelementen”, zegt schepen Boudewijn Vlegels.

Dat engagement gaan we trouwens op meerdere plaatsten aan. Ook 
in de Appelstraat en de Gentstraat zorgen we voor een extra groene 
invulling. Ook het park van Cortewalle wordt uitgebreid richting 
Melsele. 

Boudewijn 
Vlegels, 
schepen van 
Ruimtelijke 
Ordening

Vernieuwd engagement 
Waasland Klimaatland
Onze gemeente vernieuwde samen met tien andere 
Wase gemeenten het engagement om tegen 2050 
klimaatneutraal te zijn. 

“We zetten in op klimaatneutraliteit en op voldoende 
weerbaarheid tegen weersveranderingen. Het plan 
ontstond dankzij de input en feedback van burgers, 
het klimaatteam van de gemeente en het gemeentebe-
stuur”, vertelt gemeenteraadslid en lid van de raad van 
bestuur van Interwaas Dominique Tielens.

Interwaas coördineert de lokale acties. Die starten in 
het voorjaar van 2023. “We verankeren klimaatdoel-
stellingen zoals inzetten op ontharden, renovaties en 
koel wonen in het meerjarenplan van onze gemeente”, 
besluit Dominique Tielens. 

Dominique Tielens, 
gemeenteraadslid

beveren@n-va.be
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We laten u niet in de kou staan
Betaalbare energie
Sinds eind vorig jaar stijgen de energieprijzen. Aanvanke-
lijk werden vooral de industrie en de kleine en middelgrote 
ondernemingen getroffen. Nu lijden ook de zwakkeren in onze 
samenleving. 

De Vlaamse Regering besliste de voorbije jaren om heffingen 
uit de elektriciteitsfactuur te halen en bepaalde subsidies aan 
grootproducenten stop te zetten. Zo verlagen we de energie-
prijzen op een efficiënte manier. 

Hoe moet het verder?
Of en wanneer de prijzen stabiel worden, is nog onduide-
lijk. Men kan wel met zekerheid zeggen dat de prijzen zullen 
kalmeren, spijtig genoeg op een hoger niveau dan dat we de 
voorbije jaren gekend hebben. 

De allerzwaksten in onze samenleving kunnen recht hebben 
op het uitgebreide systeem van het sociale tarief. Het onder-
steunt mensen met steunuitkeringen zoals leefloon of mensen 
met een handicap. Het sociale tarief wordt normaal gezien 
automatisch toegekend.

Beveren in actie
De vraag naar steun bij het betalen van de energierekening 
steeg. Het Sociaal Huis is er voor alle inwoners van onze ge-
meente die dringende of structurele financiële ondersteuning 
nodig hebben. 

Maak een afspraak bij onze maatschappelijk assistenten om 
te kijken of u daarop recht hebt. Zij begeleiden u op de juiste 
manier. Ga naar het Administratief Centrum, Gravenplein 8 in 
Beveren of stel uw vraag aan een van de leden van het bijzon-
der comité voor de sociale dienst. 

Stel uw vraag aan onze leden van het bijzonder comité voor de 
sociale dienst: Debbie Vlaeminck, Vincent Janssens en Stefanie Van 
Remortel.

Wist u dat?
Voor alleenstaanden en jongen gezinnen met lage lonen ver-
hoogde de Vlaamse Regering de jobbonus en het Groeipakket. 
Die maatregelen blijven gelden in de toekomst. Ze verkleinen 
de werkloosheidsval en verhogen langdurig de koopkracht. 

NIEUWJAARSONTBIJT 
met Peter De Roover

15 januari 2023 
om 10 uur

OC ’t Klooster in Vrasene
Gratis voor leden van N-VA Beveren

Inschrijven voor 6 januari 2023
Debbie.vlaeminck@n-va.be

www.n-va.be/beveren
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting

BEL FRA SVK IT SPA EMU NED SVN DUI FIN OOS GRI POR LUX ZWE DK ZWI IER NOR
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Beste Beverenaar

Een nieuw schooljaar is begonnen. 
Ook in de beroepssectoren en in de 
haven worden de laatste maanden 
van het jaar afgewerkt. Veel economi-
sche voorspoed is daar spijtig genoeg 
nog niet uitgekomen. Niet dat dit het 
feestgedruis tijdens de zomermaan-
den tegengehouden heeft. Zo waren 
er de Beverse Feesten, de verschillen-
de jaarmarkten in de deelgemeenten 
of Meilsen Koers. Wij genoten ervan, 
u ook? 

Het najaar brengt opnieuw veel denk-
werk. Op lokaal politiek vlak werken 
we in twee bijeenkomsten rond bran-
dend actuele thema’s. We debatteren 
daarover met enkele toppers uit onze 
partij. We bekijken welke thema’s in 
onze gemeente nog verder uitgediept 
moeten worden. Dat met het oog op 
het meerjarenbeleid en de nieuwe 
trends rondom ons. 

Kortom, het wordt een boeiende tijd 
waarbij we ook uitkijken naar uw 
mening. Kom dus zeker naar ons toe. 
Tijdens een evenement, op een van 
de vele markten of gewoon meteen 
via onze online kanalen. Want wij zijn 
er voor u.

En laat de nazomerdagen nog maar 
even op het menu staan.

Met genegen groet,

Els Verheyen,
voorzitter 

N-VA Beveren 

Duurzaam Toekomstplan voor Hof Ter Saksen

Er wordt volop gewerkt aan de binneninrichting van Hof Ter Saksen. “In het park 
werd een brug vervangen en de slotgracht werd volledig versterkt. Ook de tuin is 
vrijgemaakt en kan opnieuw ingericht worden”, vertelt schepen Boudewijn Vlegels.

Bebossing
Dankzij het ruimtelijk uitvoeringsplan beschermen we ook de grote omgeving. We 
realiseren een belangrijke uitbereiding van het domein door 36.000 vierkante meter 
landbouwgrond naar bosgrond om te zetten. MLSO (Maatschappij Linker Schelde 
Oever) financiert de bebossing van die oppervlakte. 

Verdere uitbereiding
Dankzij het RUP is verdere uitbreiding mogelijk. De beschermde oppervlakte van het 
domein en omgeving bedraagt na de goedkeuring van het RUP meer dan 23 hectare. 
Het is ook mogelijk om een groene-overloop parking aan te leggen op de plaats van de 
huidige hondenweide. We bekijken hoe we de drie kasteelgebieden (Hof ter Saksen, Hof 
ter Welle en Cortewalle) beter en  groener met elkaar kunnen verbinden.

Boudewijn Vlegels, 
schepen voor Ruimtelijke 
ordening, Erfgoed en Hof 
ter Saksen.

Op 28 augustus zaten de besturen van N-VA Beveren, N-VA Kruibeke en N-VA Zwijndrecht – 
Burcht samen. We leerden elkaar beter kennen, bespraken gemeenschappelijke doelstellingen 
en verkenden hoe we kunnen samenwerken in het geval van een fusie. Het was een leerrijke 
avond.

Netwerkmoment

Kennismaken? 
Scan de qr-code en op onze website ziet u wie zijn

Beveren

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

www.n-va.be/beveren n-va Beverenbeveren@n-va.be
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N-VA Jongerenwerking 

Jong N-VA Beveren 
zomerde
Was u aanwezig op de zomerfesti-
viteiten? Dan genoot ook u van de 
professionele bediening door de be-
stuursleden van Jong N-VA Beveren. 
Zij hielpen onder meer op evene-
menten zoals Vlaanderen Zingt in 
Beveren en de Dijkfeesten in Kallo. 

Jong N-VA op bezoek in nieuw gemeentehuis van Beveren

Jonge leeuw in de politiek
Gespreksavond met nationaal 
voorzitter Jong N-VA Jeroen 
Bergers 

13 oktober om 19 uur
Hof Ter Welle in Beveren

Gratis, iedereen is welkom. 
We organiseren het evenement 
in samenwerking met Jong 
N-VA Waasland.

Jong N-VA Waasland Tourt
Jong N-VA Waasland bezocht al het stadhuis van Sint-Niklaas. 
Nu was het gemeentehuis van de gemeente Beveren aan de beurt. 
Een enthousiaste groep waaronder ook jongeren van Beveren, 
verzamelde zich op 1 september voor een interessante rond-
leiding. De rondleiding werd geleid door schepen Ingeborg de 
Meulemeester. 

Een echte eyecatcher
Het gemeentehuis van Beveren is een ware eyecatcher in de 
gemeente, niet alleen vanwege zijn eigentijdse architectuur, maar 
ook omdat het uitblinkt in duurzaamheid en milieuvriendelijk-
heid. Tijdens de rondleiding vertelde Ingeborg ons enthousiast 
over de innovatieve bouwmethoden en materialen die gebruikt 
werden om het gebouw zo ecologisch mogelijk te maken. 

Wist u dat er groene daken zijn?
Wist u dat de vloer is gemaakt van afvalhout? Wist u dat het 

tapijt is gemaakt van gerecycleerde petflessen? 

Een huis voor de gemeenschap
“Tijdens de rondleiding werd duidelijk dat het gemeentehuis 
van Beveren meer is dan alleen een administratief centrum. Het 
is een plaats waar verschillende diensten samenkomen om de 
gemeenschap te bedienen”, vertelt Caro Stuer. Zij is verantwoor-
delijk voor de jongerenwerking en sociale media.

Het parkgebied tussen Melsele en Cortewalle wordt een ruime en aantrekkelijke 
zone voor recreatie. Ideaal om uw vrije tijd door te brengen.  

Onze uitgangspunten:
•    We maken het gebied toegankelijk voor fi etsers en voetgangers. 

•    We zetten in op de landschappelijke ontwikkeling.

•    We herwaarderen enkele goed gelegen waardevolle gebouwen. Ze zijn een aanvulling 
op de beleving van het park.  

•    Dankzij een effi ciëntere waterhuishouding bieden we een oplossing voor de aanwezige 
overstromingsgevoelige zones in de aangrenzende woonwijk.

•    Het waardevolle aanwezige gevoel van ruimte en openheid behouden we. 

Extra bossen en vergroening
“We planten bossen aan op gronden die onlangs in het bezit van de gemeente kwamen. Dat is mooi om in te vertoeven en het zorgt 
ook voor verkoeling tijdens warme zomers. Ook de rand van het park pakken we aan waardoor de overgang tussen wonen en parkge-
bied vergroent. Dat is fijn voor de omwonenden”, besluit schepen Boudewijn Vlegels.

Parkgebied tussen Melsele en Cortewalle beschermd en aantrekkelijker

Boudewijn Vlegels, 
schepen voor Stedenbouw 

en Ruimtelijke ordening

beveren@n-va.be



Digipunten

Dominique Tielemans
bestuurslid en lid van raad 
van bestuur Interwaas

Ingeborg De Meulemeester
schepen van ICT en 

Bibliotheken

Heropleving Warande Shopping

Na jaren van juridische strijd wordt het winkelgebied Warande 
in het centrum van Beveren eindelijk heraangelegd. 

Een moeilijke start
“Het akkoord tussen de gemeente en de private eigenaars van 
Warande is historisch te noemen. Warande Shopping had bij de 
opening te kampen met bouwtechnische problemen. Dat leidde tot 
klachten van bewoners en handelaars. De gemeente kon geen her-
stellingen uitvoeren omdat Warande Shopping privaat domein is. 
Nu is er eindelijk overeenstemming bereikt waardoor die proble-
men tot het verleden behoren”, aldus schepen Filip Kegels.

Duurzame kleding
Daarnaast opende C&A een nieuwe winkel in Warande Shopping, 
met een focus op betaalbare maar duurzame kleding. Dat past 
in hun strategie om het winkelnetwerk te moderniseren en uit te 
breiden. 

Hogere bezettingsgraad
Bovendien openden er vier nieuwe winkels in de winkelwandel-
straat Warande, waaronder JBC, CKS, en Mayerline van de Claes 
Retail Group. De heraanleg van de straat en de opfrissing van de 
gevels staan gepland om het winkelgebied nieuw leven in te blazen. 
Er zijn ook gesprekken met potentiële nieuwe winkels om de leeg-
staande panden te vullen en de bezettingsgraad te verhogen.

Digitale vragen
Inwoners komen dagelijks naar het Sociaal Huis en de 
bibliotheek met vragen over digitale toepassingen. Helaas 
ontbreekt het soms aan tijd of aan expertise om iedereen 
te ondersteunen. “Daarom nemen we deel aan het Digi-
bank Interwaasproject”, vertelt Dominique Tielens. Zij is 
lid van de raad van bestuur van Interwaas.

Digipunt
Een digipunt is gratis en u moet zich niet vooraf aanmel-
den. U krijgt er heldere antwoorden op elke vraag. Als u 
vragen heeft over overheidswebsites, wordt aangeraden 
uw e-ID en pincode mee te brengen. Uw bankkaart en 
kaartlezer zijn nodig voor vragen met betrekking tot 
bankverrichtingen.

Praktisch
Het Digipunt Beveren vindt u in de bibliotheek van Be-
veren, Gravenplein 3. U kan er elke tweede woensdag van 
de maand tussen 9 en 12 uur terecht met uw vragen. Het 
Digipunt Kieldrecht vindt u in de bibliotheek van Kield-
recht, Molenstraat 30. Daar kan u elke vierde woensdag 
van de maand tussen 14 en 17 uur terecht.

Digihelden Gezocht
“Als u anderen wil helpen met hun digitale vragen en 
zich graag inzet voor een dankbaar publiek, kunt u zich 
melden bij Interwaas of de Bib”,  besluit schepen Ingeborg 
De Meulemeester.

Warande Shopping en de aangrenzende 
winkelwandelstraat krijgen een nieuwe 
impuls met vernieuwingen en nieuwe 
winkels. Dat vergroot de aantrekkelijkheid 
voor zowel bewoners als bezoekers”, besluit 
schepen van Lokale Economie Filip Kegels.

www.n-va.be/beveren



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)



Beste lezer

We blikken met voldoening terug 
op een intensief en vruchtbaar jaar, 
waarbij we gezamenlijk bleven wer-
ken om de welvaart en het welzijn 
van onze inwoners te bevorderen.

Onze ploeg pakte verschillende 
belangrijke dossiers aan en voerde 
significante veranderingen door. Als 
voorzitter wil ik dan ook mijn dank 
uitspreken aan iedereen die heeft 
bijgedragen aan het succes van het 
afgelopen jaar.

Met de feestdagen in aantocht 
breng ik graag mijn hartelijke 
wensen over. Ik hoop dat deze 
tijd voor iedereen gevuld zal zijn 
met vreugde, liefde en samenzijn. 
Laten we deze gelegenheid ook 
aangrijpen om nieuwe energie te 
verzamelen, frisse ideeën te sme-
den en ambitieuze doelstellingen 
voor het aanstaande verkiezingsjaar 
te formuleren.

Namens mijzelf en het hele bestuur 
van N-VA Beveren wens ik jullie 
allen een gezellige feestperiode en 
een voorspoedig nieuwjaar.

Met genegen groet.

Els Verheyen
Voorzitter N-VA Beveren

Boudewijn Vlegels, schepen van Ruimtelijke ordening, 
Wonen,  Erfgoed en Linkeroever.

Besturen is vooruitzien 
Als u dit leest, is in de gemeenteraden van Beveren, Zwijndrecht en Kruibeke 
de beslissing genomen om één gemeente te vormen vanaf 2025. Dat is niet niks. 
De nieuwe gemeente wordt na Gent en Aalst de grootste van Oost-Vlaanderen, 
met om en bij de 86.000 inwoners. Beveren kan zo een van de meest welvarende 
gemeenten van Vlaanderen blijven. 

Waarom deze fusie? Het is duidelijk dat de Waaslandhaven op het grondgebied 
van Beveren en Zwijndrecht een belangrijke reden is. De haven kan men niet weg
denken. Ze zorgt voor tewerkstelling en goede lonen en is van groot belang voor de 
welvaart in gans Vlaanderen.

Belastingen laag houden
De gemeenten profiteren structureel sterk van de inkomsten uit de haven. De 
vergelijkende cijfers met andere gemeenten zijn hier duidelijk. Het laat ons toe de 
belastingen laag te houden en meer en kwaliteitsvol te investeren. Gemiddeld  hogere 
lonen en minder belastingen, het maakt van Beveren een van de welvarendste 
 gemeenten van Vlaanderen.

We moeten dus kost wat kost het havengebied bij ons houden. Indien Zwijndrecht 
niet zou fusioneren, dan kan het in 2030 bij Antwerpen ingelijfd worden. Een 
belangrijk deel van de Waaslandhaven wordt dan deel van de stad. Gevolg voor de 
burgers van Zwijndrecht: hogere belastingen en Antwerpen krijgt ook een deel van 
de haveninkomsten. In zo’n scenario komt de druk om een nieuw statuut voor een 
eengemaakte haven op ons af.

Leefbaarheid omgeving
Naast het financiële aspect is het nog 
belangrijker dat een nieuwe sterke 
gemeente kan wegen op de haven en de 
Vlaamse Regering, vooral wat betreft de 
leefbaarheid van de ruime omgeving. 

Er zijn natuurlijk nog talrijke andere 
voordelen voor een sterke fusie, onder 
andere op gebied van efficiënt besturen, 
een meer gespecialiseerd personeels
kader, … En voor wie eraan zou twij
felen, een sterke gemeente kan zorgen 
voor verdere uitbouw van diensten en 
accommodaties in de deelgemeenten. 
Dat is voor ons trouwens een prioriteit.

Beveren
www.n-va.be/beveren n-va Beverenbeveren@n-va.be
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Beveren vierde klantvriendelijkheid met unieke spaaractie
Beveren heeft klantvriendelijkheid in de schijnwerpers gezet met een spaaractie die liep van 30 september tot 31 oktober, geor-
ganiseerd door de Beverse Raad Lokale Economie. Klanten verzamelden stempels bij lokale handelaars om kans te maken op 
kwartetspellen die de toeristische plekken van Beveren belichten. Er waren ook tien luxe weekendarrangementen in lokale hotels 
of B&B’s te winnen.

254 handelszaken
De actie, onder het motto ‘Beveren Verkennen? Dat was 
mijne winkel!’, benadrukte de lokale economie en toeristi
sche aantrekkingskracht van de gemeente. Met campagne
affiches zichtbaar in de etalages van 254 handelszaken werd 
de verbondenheid binnen de gemeenschap versterkt.

Schepen Filip Kegels zag de actie als een winwin: “Het 
verhoogde de bekendheid van Beverens toeristische locaties 
en het belang van lokale handel. De actie beloofde een ver
rijkende ervaring en versterkte de lokale gemeenschap.”

Voor schepen Filip Kegels (links) was de spaaractie  
een win-win voor toerisme en handel in Beveren.

Kom quizzen op 
27 januari 2024
Ga op zoek naar uw slimste quizvrienden en markeer 
27 januari 2024 om 19u30 alvast in uw agenda, 
want Jong N-VA Beveren organiseert voor de derde 
keer een quizavond in OC t’ Klooster in Vrasene.  

Inschrijven kan via het inschrijvingsformulier op onze 
sociale mediakanalen of via de website van N-VA 
Beveren. Het wordt een avond vol spanning, competitie 
en plezier. Mis het dus zeker niet!”

Beveren wordt een toeristische en recreatieve trekpleister
De werken aan het fort Liefkenshoek, de nieuwe parking en de renovatie van de historische omwalling zijn zo goed als klaar. De 
gloednieuwe voetgangersbrug aan de zuidkant van het fort werd vorige maand op zijn pijlers gelegd. Zo krijgt de visie om een 
uitgebreid toeristisch en recreatief netwerk uit te bouwen rond de poldergemeenten vorm. En er is nog meer.
 
Rond het fort werden mooie wandelpaden aangelegd die de verbinding met de nieuwe steiger van de waterbus maken. Tegelijkertijd 
wordt de historische zuidelijke en westelijke buitenomwalling van de gracht hersteld in de oorspronkelijke staat. Dat alleen al is een 
bezoek waard aan het fort.
 
Nog meer projecten
Er liggen nog verschillende projecten klaar om op korte termijn gerealiseerd te 
worden. De Prospersite in Prosperpolder, Doel met zijn erfgoed en de kans die 
we krijgen om de Kogge naar Doel te krijgen, de renovatie van het Hooghuis, de 
molen, de Panoramaheuvel vlak over grens, … zijn er sprekende voorbeelden 
van.
 
Fietsen en wandelen langs nieuwe dijk
En dan is er nog het enorme potentieel voor fietsers, wandelaars, mountain
bikers en ruiters op de nieuwe aan te leggen brede, kilometers lange bufferdijk 
vanuit Kieldrecht en Verrebroek tot Doel. Kortom, Beveren en omgeving wor
den een heuse toeristische trekpleister.

Schepen Boudewijn Vlegels aan de nieuwe voetgan-
gersbrug.

Jeroen Bergers, voorzitter 
van Jong N-VA nationaal, 
bracht een bezoek aan 
Erfgoedhuis Hof ter Welle 
in Beveren. 

De inspirerende lezing 
kwam er in samenwer-
king met Jong N-VA 
Waasland. 

Onderwerpen zoals woke, de komende verkiezingen 
en de belangrijkste strijdpunten van Jong N-VA werden 
door Jeroen uitvoerig belicht. 

beveren@n-va.be



In het kader van het cultureel en toeristisch erfgoedproject 
VIJDAWA werd in 2020 in Beveren, het geboortedorp  van 
Joos Vijd, een feestelijk herdenkingsjaar ter ere van Vijd 
 georganiseerd. Joos Vijd was opdrachtgever en financier van 
het schilderij het Lam Gods. Zonder deze Beverenaar zou er 
geen sprake zijn van het Lam Gods.

Aan de hand van diverse publieksactiviteiten, multimedia 
wandel en fietsroutes, artisanale middeleeuwse gastronomie en 
een tentoonstelling werd de historische betekenis van Vijd voor 
Beveren uitvoerig in de kijker gezet.

Artistiek hoogtepunt
Het Lam Gods of languit, ‘De Aanbidding van het Lam Gods’, is 
een werk van de gebroeders van Eyck uit 1432 en wordt wereld
wijd erkend als een artistiek hoogtepunt, een van de meest 
invloedrijke schilderijen ooit gemaakt. Medebezieler van het 
project VIJDAWA is NVAgemeenteraadslid en voormalig 
 schepen Inge Brocken.

Leerlingen worden curator
Het project Klaskunst van de leerlingen derde graad van het 
K.A. Beveren werden eveneens gelauwerd. Hun kunstexpo waar
van de leerlingen de curatoren waren, werd door de jury meer 
dan gesmaakt. Proficiat!

De Wase Erfgoedprijs is een organisatie van Erfpunt en de 
Erfgoedcel Waasland. NVAgemeenteraadslid en voormalig 
schepen Johan Smet is vandaag voorzitter van de intergemeente
lijke onroerend erfgoeddienst Erfpunt. 

Beverse erfgoedprojecten VIJDAWA 2020 en ‘KLASKUNST’ 
laureaten Wase Erfgoedprijs 2023

Een AED kan levens redden
In de gemeente Beveren, inclusief elke deelgemeente, zijn 14 publieke 
AED-toestellen beschikbaar. Een volledig overzicht hiervan vindt u op 
onze website www.beveren.be. Bovendien is er duidelijke bewegwijze-
ring aangebracht om het dichtstbijzijnde AED-toestel snel te kunnen 
vinden.

Maar wat is een AED nu precies?
Een Automatische Externe Defibrillator (AED) is een draagbaar toestel 
dat het hartritme kan normaliseren bij een hartstilstand of hartrit
mestoornissen. “De overlevingskansen na een hartstilstand verhogen 
aanzienlijk, tot wel 60 à 70 procent, als het slachtoffer onmiddellijk 
gereanimeerd wordt met een AED. Het apparaat is zeer gebruiksvrien
delijk en ontworpen om door iedereen gebruikt te kunnen worden. Het 
geeft gesproken en mogelijk ook visuele instruc
ties. Het is natuurlijk belangrijk dat steeds ook de 
hulpdiensten verwittigd worden”, zegt schepen van 
Preventiebeleid Ingeborg De Meulemeester. Het 
Rode Kruis Beveren organiseert regelmatig gratis 
cursussen ‘reanimeren en defibrilleren’ met een 
AED. Voor meer informatie kunt u terecht op de 
uitkalender en op www.rodekruis.be.

Ingeborg De Meulemeester Schepen 

Inge Brocken en Johan Smet 

www.n-va.be/beveren



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever



WEERGEVEN BEWERKEN

Jan in de kijker

Vragen aan..

Jan Weyers

Kun je jezelf even voorstellen?
Ik ben geboren in 1935 en hiermee de Tweede wereldoorlog meebeleefd. Op 18 jaar behaalde men toen
het diploma van onderwijzer maar had men geen diploma “Middelbaar “ Ik werd benoemd als
onderwijzer eerst in de Broederschool, daarna in de St Martinusschool in de Labytstraat. Op 43 jarige
leeftijd behaalde ik mijn diploma “
Middelbaar “ enoOp 49jarige leeftijd, als werkstudent, het diploma “Rechten “.

Als verwoed reiziger doorkruiste ik per autostop Europa, het Midden-Oosten, de USA, Mexico enz.

In 1966 huwde met Sonia Sellicaerts en we vertrokken op huwelijksreis met onze Citroën 2 CV naar
India. We kregen drie dochters: Els, Greet en Lieve kwamen het gezin vergroten.

Ik organiseerde een expeditie naar de berg Ararat 5165 m .

Op de toenmalige BRT won ik een aantal Quizzen zoals “Ik weet het wel “ en tweemaal “ Van Pool tot
Evenaar”. Ik werd reisleider voor VTB-VAB, wereldreizen.
Na een loopbaan van 30 jaar als onderwijzer werd ik gedurende 36 jaar advocaat en hing mijn toga aan
de haak een week voor ik 87 werd.
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Op jonge leeftijd werd ik lid van de Volkunie was meer dan tien jaar arrondissementsvoorzitter van St-
Niklaas , later van het arrondissement St-Niklaas - Dendermonde. 
Bij de ontbinding van de Volksinie stapte ik over naar de N-VA en was zelfs enige tijd terug voorzitter
van het arrondissement. Op dit moment ben  nog bestuurslid .

In mijn korte leven was ik ook maatschappelijk actief als lid, later voorzitten van de Kon. Piet Staut Kring
, medestichter van Speelpleinwerking Bartje , voorzitter kerkraad St Jan Evangelist , reisleider VTB
wereldreizen lid CAW Waasland enz.

Wie zou je graag eens ontmoeten en waarom?
Sinte Pieter, maar nu nog niet.

Als je op een dag alles kon doen wat je wilde, wat zou je dan doen?
Alles wat ik kon doen heb ik gedaan. Een voldaan man.

Wat typeert jou als goed bestuurslid van N-VA Beveren?
Draag men steentje bij waar ik kan.  En hou de vinger aan de pols over bepaalde dossiers
 

Rond welk thema ben jij actief binnen onze gemeente?.
Met de VSIB ben ik actief voor o.a. jongeren vanaf de ouderdom van 65. Met deze groep houden we
maatschappelijke problemen tegen het licht of organiseren we een ontspannen evenement.

Contactgegevens
Leliestraat 15
9120 Beveren

jweyers@myonline.be

 

MEER

Jong N-VA Beveren

ONDERWERPEN

Alle onderwerpen

Jeugd
Ruimtelijke ordening
Milieu
Toerisme
Lokale economie
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WEERGEVEN BEWERKEN

Hilde in de kijker

Vragen aan...

Hilde Van Vossel

Kun je jezelf even voorstellen?
Ik ben een goedlachse dame van 53. Een rasechte inwoner van Melsele.
Getrouwd, mama van 2 zonen en een lieve schoondochter. Dochter van Ghislain en heb hiermee de
Vlaamse materie met de paplepel binnen gekregen eerst via de VU en later met de N-VA. 
Deeltijds mantelzorger zijn voor men ouders is dan ook normaliteit. Als administratief bediende aan het
werk bij transport De Block. 
In mijn vrije tijd verkies ik een weekendje weg of met de vrienden een goed glas wijn drinken.

Wie zou je graag eens ontmoeten en waarom?
Wout van Aert! Hij intrigeert mij. Jaren geleden in Kruibeke toen hij nog bij de jeugd reed ontmoet en zijn
sympathieke zelve is me zo bijgebleven. Als Vlaamse ook ontzettend trots op wat hij al bereikt heeft.

Op politiekvlak is dat Bart de Wever. Zou graag een één op één gesprek hebben om zo te weten te
komen hoe hij is als mens achter de politiek. Is hij even vurig?

Als je op een dag alles kon doen wat je wilde, wat zou je dan doen?
Zou over de taalgrens gaan en een gesprek met de mannen van de PS. Wil hen overtuigen om toch
alleen met N-VA een regering te vormen. Als we niet kunnen splitsen.
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Vladimir Putin zou ik graag eens de les lezen hoe je met bevolking omgaat. En wel te verstaan dat dit
dan niet gaat over “zijn” land.

Wat typeert jou als goed bestuurslid van N-VA Beveren?
Als penningmeester en N-VA mandataris in de Raad van Bestuur Ter Vesten, heb ik het gevoel toch al
iets te kunnen betekenen binnen onze groep. Daarnaast maak ik graag tijd vrij om ieder evenement mee
te ondersteunen met een helpende hand. Als ik mij ergens voor engageer doe ik dit met de volle 100%.

Som 3 thema’s op waarvoor jij staat binnen onze gemeente.
Ga het omschrijven in kleuren: Groen in onze gemeente.

Blauw meer politie op straat. P+R Melsele is een van de problemen dat ik hiermee graag opgelost zou
zien. Als aanvulling hierbij een bewakingsfirma.

Geel & zwart kleur van men hart. Iedereen mag Vlaming zijn mits integratie

Zijn er dingen die we nog niet besproken hebben die wel de moeite waard zijn om nog mee
de wereld in te sturen?
Ben volledig pro kerncentrales en ze mogen van mij zelfs nog uitbreiden, zodat we hiervan de
inkomsten in Vlaanderen kunnen houden. 
Meer samenwerkingsverband met Nederland.

Contactgegevens

Vlierstraat 95
Melsele
hilde.vanvossel@n-va.be
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WEERGEVEN BEWERKEN

Ilse in de kijker

Vragen aan..

Ilse Van Laere
 

Kun je jezelf even voorstellen?
Ik ben Ilse Van Laere, geboren in 1971, mama van 2 dochters en meewerkende echtgenote van mijn
man Stefan Van Clapdurp. Mijn man is kinesist en ik ben massagetherapeute in mijn praktijk “Bij Ilse”.

Ik ben afkomstig uit een boerenfamilie waar ik mijn liefde voor de natuur en voor kruiden van heb
geërfd. Sinds kort ben ik eigenaar van een bos waar je mij dan ook kan terugvinden tijdens ieder vrij
moment!

Waarom ben ik in het politieke wereldje gestapt?
Omdat ik graag wil meebouwen aan de toekomst van Beveren. N-VA ligt in grote lijnen gelijk aan mijn
eigen denkbeeld, normen en waarden. Het was destijds dan ook evident dat ik bij deze partij ben gaan
aankloppen.

Wie zou je graag eens ontmoeten en waarom?
Wim Lybaert: zijn manier van doen spreekt mij ontzettend aan! Zijn passie voor koken, reizen, de
natuur,... ideaal om uren naar te luisteren tijdens een goed glas wijn aan een knetterend vuurtje. De
Columbus mag hier zeker eens halt houden aan men deur. 
Zual Demir: een pittige madam met uitgesproken ideeën! Ze is rechtlijnig zonder haar al te veel aan te
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trekken of ze daar stemmen mee wint of verliest. Ze heeft een opdracht gekregen en wil deze naar
behoren uitvoeren. Ook hier weer een persoon met een hart voor onze natuur.
Ja dat zijn personen naar waar ik opkijk.

Als je een dag alles kon doen wat je wilde, wat zou je dan doen?
Als klein garnaaltje heb ik tussen al die grote politiekers nog niet veel te zeggen. Maar zo eens 1 dag
mijn ongezouten mening kunnen gaan zeggen tijdens een Europese top lijkt mij wel leuk. 
Hoe vaak denk ik niet: mannekes toch, waarom niet zus of zo?? Al zal het spreekwoord “ de beste
stuurlui staan aan wal” hier misschien wel van toepassing zijn...

Wat typeert jou als een goed bestuurslid van N-VA Beveren?
Ik ben iemand dat graag mee de handen uit de mouwen steekt en met veel enthousiasme mee aan ons
verhaal schrijft. 
Dit gaat van een verslag uitschrijven tijdens onze bestuursvergadering tot mee enveloppen bussen bij
onze leden.

Som 3 thema’s op waarvoor jij staat binnen onze gemeente.
Communicatie, Natuur en Rechtvaardigheid!
Ik hou van een duidelijke en open communicatie. Iedere vraag heeft recht op een duidelijk antwoord.
Wat natuur betreft, ik ben er van overtuigd dat we meer aandacht moeten besteden aan wat er onder
onze voeten gebeurd. Als gemeente moet je hierin het goede voorbeeld geven! Een goede balans
tussen beton en natuurbehoud.
En dan rechtvaardigheid. Er zijn rechten maar ook plichten! Hiermee koppel ik dan ook een correct
handhavingsbeleid!

Zijn er dingen die we nog niet besproken hebben die wel de moeite waard zijn om nog mee
de wereld in te sturen?
De invulling van onze leegstaande kerken. Mijn voorkeur gaat uit naar culturele activiteiten, en dan denk
ik vooral aan klassieke muziek, maar ook aan mensen die
ruimte zoeken om te oefenen of musiceren. Wel MET behoud van een steeds bereikbare ruimte waar
plaats is voor gebed of bezinning.

Contactgegevens

Pastoor Steenssensstraat 83A
9120 Beveren
ilse.vanlaere@n-va.be
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WEERGEVEN BEWERKEN

Bestuurslid in de kijker

Vragen aan..

Nathan De Clerck

Kun je jezelf even voorstellen?
Ik ben Nathan De Clerck, geboren in 1998, opgegroeid in Verrebroek en momenteel woonachtig te
Vrasene samen met mijn vriendin Elke. Tijdens de werkweek kan je mij terugvinden op één van de
chemische sites van TotalEnergies in Antwerpen als zone productie coördinator. Daarnaast ben ik ook
zelfstandig in bijberoep. Ik kreeg van mijn grootvader en tevens ongelooflijk getalenteerd kunstschilder,
Nestor De Clerck, de passie voor kunst mee. Sindsdien geniet ik van elk moment dat ik als zanger en
entertainer op het podium kan staan in Beveren en ver daarbuiten. Achter de schermen probeer ik in
Beveren zoveel mogelijk organisaties te steunen met mijn passie voor evenementen. 

Wie zou je graag eens ontmoeten en waarom?
Marc Coucke: Ik heb ongelooflijk veel respect voor het parcours dat hij heeft afgelegd in zijn leven. Van
apothekerszoon naar één van dé grootste ondernemers in Vlaanderen. Zomaar sprongen nemen in het
onbekende met alle risico’s die daaraan verbonden zijn, dat is ondernemen! Het mooie aan Marc is dat
hij ook investeert in Vlaanderen op zoveel vlakken waaronder sport en cultuur. 
Liesbeth Homans: Een dame die als voorzitter van het Vlaams parlement fantastisch haar mannetje kan
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staan. Zeer streng wanneer het moet maar evengoed met een vleugje humor wanneer de kans zich
voordoet. Iemand die recht voor de raap is, zonder streken en een duidelijk verhaal kan overbrengen
voor iedereen.

Als je op een dag alles kon doen wat je wilde, wat zou je dan doen?
Ik koos voor N-VA omdat ik naast mijn passie voor muziek ook een grote liefde heb voor alles wat
Vlaams is. Het zou fantastisch zijn om deze zaken te combineren. Ik droom ervan om op een van de
vele mooie plaatsen die onze gemeente rijk is met een gigantisch symfonisch orkest een groot
zangfeest te houden met enkel Vlaamse klassiekers die het publiek als een groot zangkoor meezingt.
Dat lijkt me geweldig! 

Wat typeert jou als goed bestuurslid van N-VA Beveren?
Als nieuweling denk ik dat de toekomst deze vraag grotendeels zal beantwoorden. Toch probeer ik
meteen mijn stempel te drukken door mijn 
aanwezigheid en jeugdig enthousiasme bij alle activiteiten en evenementen. Ik volg op de voet wat leeft
bij de bevolking en kijk er naar uit om daar in de toekomst ook een steentje aan te kunnen bijdragen. 

Som 3 thema’s op waarvoor jij staat binnen onze gemeente
Transparantie, integriteit en samenhorigheid. 
Wanneer ik een visie of mening heb probeer ik deze steeds zo duidelijk en eerlijk mogelijk te delen.
Hierbij probeer ik steeds de belanghebbenden de kans te geven om hun mening te uiten. Deze mening
of visie probeer ik steeds te baseren op feiten. Daarnaast ben ik iemand die steeds alles in het werk zal
stellen om beloftes na te komen. In een tijd waarin eenzaamheid steeds vaker voorkomt wil ik staan
voor meer ‘samen zijn’. Buren kennen elkaar steeds minder en dat is ontzettend jammer. Aan de hand
van buurtinitiatieven die we vanuit de gemeente ondersteunen kunnen we ervoor zorgen dat niemand
nog eenzaam hoeft te zijn.

 

 

 

 

Vorige in de kijkers gemist?

     

Ilse van Laere Caro Stuer Hilde Van Vossel

Jan Weyers Nathan De Clerck  
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WEERGEVEN BEWERKEN

Vincent in de kijker

Vragen aan..

Vincent Janssens

 
Kun je jezelf even voorstellen?
Mijn naam is Vincent Janssens. Ik ben een 41-jarige papa van 3 meisjes en probeer me naast een
zittende dagtaak via het sporadisch lopen, fietsen en zwemmen fit en gezond te houden. Omwille van
mijn interesse in techniek en in analyses en het doorgronden van complexe systemen heb ik destijds
voor een ingenieursstudie gekozen. Ook nu nog denk ik graag over vele zaken na en probeer problemen
op te lossen en processen te optimaliseren. Combineer dat alles in een goedlachse persoon met
interesse in politiek en muziek en je hebt een vrij goed beeld van wie ik ben.

 

2. Wie zou je graag eens ontmoeten en waarom? 
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Een persoon van wie ik omwille van zijn redenaarstalent zeer onder de indruk geraakt ben, is Barack
Obama. Alhoewel hij in zijn dubbele presidentschap geen echte grote duurzame veranderingen in de
Amerikaanse maatschappij heeft weten om te zetten, wil ik toch graag uit eerste hand ervaren, welke
moeilijkheden maar vooral welke oplossingen hij ziet voor een verbetering van het democratische
tweepartijenstelsel in zijn land. Ook wil ik met hem een aantal geopolitieke vraagstukken doorspreken.
Vooral over de actuele thema’s uit de Aziatische alsook de Afrikaanse werelddelen. Als hoofd van het
grootste vrije diplomatenapparaat heeft hij daarover zeker interessante inzichten te delen.

 

3. Als je een dag alles kon doen wat je wilde, wat zou je dan doen?
Dan zou ik graag eens een dag willen ervaren hoe het leven echt is als vrouw in een leidinggevende
functie in een groot bedrijf of in een hogere politieke functie. En hoe het is om daarna als mama thuis te
komen. Die beleving voor zowel lichaam als geest wil ik dan eens uit eerste hand ervaren.

 

4. Wat typeert jou als een goed bestuurslid van N-VA Beveren? 
Ik kan met alle bestuursleden een goede discussie voeren rond zeer veel thema’s en draag overal mijn
steentje in bij. Ook doe ik extra zaken vanuit mijn functie als ledenverantwoordelijke en kan interessante
zaken terugkoppelen vanuit mijn andere functies als secretaris binnen het arrondissement Waasland en
vanuit de nationale geledingen als partijraadslid. Zo probeer ik de N-VA standpunten breed binnen en
buiten onze rangen uit te dragen, vanuit een oprechte overtuiging van onze politieke standpunten en
onze maatschappijvisie. Als oud-voorzitter van de afdeling heb ik de eer gehad om vele van onze leden
persoonlijk te leren kennen en ken ik de cyclussen van de politieke legislatuur en kan zo de brug
vormen tussen het dagelijkse politieke bedrijf en de diepe bezorgdheden van onze leden en bij
uitbreiding van onze inwoners.

 

5. Som 3 thema’s op waarvoor jij staat binnen onze gemeente
Allereerst het sociale beleid, met focus op toeleiding naar tewerkstelling en inzetten op snelle integratie
en kennis van het Nederlands. Daarnaast vind ik het belangrijk dat een verantwoordelijk
gemeentebestuur voldoende investeert en toch in haar balans financieel gezond is. Finaal ben ik sterk
geïnteresseerd in het gebruik van de open ruimte en het ondersteunen van de lokale economie en de
ontwikkeling van de haven.
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